
Protokół nr 29/2017 

z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 26 lipca 2017 r. w godz. od 845 do 910  

w  sali konferencyjnej Parku Naukowo- Technologicznego Polska- Wschód w Suwałkach. 

 

Obecni członkowie Komisji: 

1/ Anna Ruszewska  - przewodnicząca Komisji,  

2/ Andrzej Paweł Chuchnowski 

3/ Tadeusz Czerwiecki, 

4/   Stanisław Kulikowski,  

5/   Bożena M. Kamińska, 

6/   Irena B. Schabieńska. 

Nieobecni członkowie Komisji: 

1/   Andrzej Łuczaj - wiceprzewodniczący Komisji , 

2/   Dorota A. Jabłońska. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1/  Ewa Beata Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk; 

2/  Alicja Jacewicz– Naczelnik Wydz. Oświaty, Wychowania i Sportu; 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu nr 28/2017 z dnia 31 maja 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie dostosowania 

sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki do 

nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci 

szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, na 

okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

4. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 28/2017 z dnia 31 maja 2017r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

Uwag  nie stwierdzono.  

Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 

za                                                -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

Protokół został przyjęty. 

 

 



 

Ad pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 

2019 r. 

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Projekt uchwały omówiła Ewa Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały                   

w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów mających siedzibę na obszarze 

miasta Suwałki do nowego ustroju szkolnego, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 

sierpnia 2019 r. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie dostosowania sieci 

szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz ustalenia sieci 

szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, na 

okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Projekt uchwały omówiła Ewa Sidorek- Z-ca Prezydenta Miasta Suwałk. 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały: 

za pozytywną opinią głosowało -    6 radnych, 

przeciw                                       -    0, 

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie projektu uchwały w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego oraz 

ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałki, na okres od dnia 1 września 2017 r. do dnia 31 sierpnia 2019 r.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 



Ad pkt. 4 

Wolne wnioski. 

 

I. Schabieńska zapytała o koszty i plan dostosowania pracowni dydaktycznych do nowego ustroju 

szkolnego. Dotyczy to w szczególności SP 4 i SP 6. 

E. Sidorek odpowiedziała, że jest bardzo dokładny wykaz działań remontowych i zakupów              

w ramach przystosowania placówek. Pani Prezydent szczegółowo omówiła powyższe zadania. 

A. Chuchnowski zapytał czy są środki finansowe na taką mnogość zadań remontowych. 

E. Sidorek odpowiedziała, że środki pochodzić będą w większości z budżetu miasta Suwałk. 

Subwencja oświatowa nie zabezpiecza środków finansowych w dostatecznej ilości. 

I. Schabieńska zapytała o podział na grupy i ich liczebność. I czy możliwe jest zastosowanie 

widełek co do ilości uczniów w klasie. 

E. Sidorek odpowiedziała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wytyka niegospodarność                   

w wydatkowaniu środków publicznych przy tworzeniu małych grup uczniów. Pani Prezydent 

omówiła strukturę w szkołach, nabór i realia jakie będą w szkołach w roku szkolnym 2017/2018. 

Mówiła o skutecznym zagospodarowywaniu nauczycieli co procentuje bardzo niskim poziomem 

ich zwolnień. 

A. Ruszewska poinformowała, że zasiadać będzie w Komisji konkursowej na stanowisko 

dyrektora w Zespole Szkół nr 9 w Suwałkach. 

 

Na tym protokół zakończono.            

 

                                                        Przewodnicząca Komisji Oświaty i Wychowania 

       Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                       Anna Ruszewska 

Protokół sporządził:     

 

Marcin Andrzej Szypulski 

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


